
 
Noot voor de redactie: vanaf 29 april om 11.00 uur is het rapport digitaal beschikbaar op 
www.rekenkamer.amsterdam.nl. Informatie: dhr. F. Bongaerts of mevr. Y. Huizinga, tel: 020—
5522897 
 

       
       PERSBERICHT 

Embargo tot woensdag 29 april 2009, 
11:00 uur 

 
 

Verbeterde controle door stadsdeel Centrum op naleving 
horecavergunningen, ook  ’s avonds en ’s nachts 
Horecaondernemers moeten nog steeds lang wachten op vergunning 
 
Sinds het stadsdeel in juni 2007 startte met een nieuwe aanpak van het horecatoezicht, zijn 
800 van de 1800 horecazaken in Centrum gecontroleerd op de naleving van de 
vergunningvoorschriften. De inspecteurs constateerden vooral gebreken in de 
brandveiligheid: bij 64% van de gecontroleerde horecazaken, waarvan 3% ernstige gebreken 
vertoonde. Daarnaast controleren zij vanaf januari 2009 in de avond en nacht de 135 drukst 
bezochte discotheken, café’s en fastfoodzaken 2 keer per jaar onaangekondigd. Het 
stadsdeel boekte goede vooruitgang in de handhaving van horecavergunningen sinds de 
rekenkamer dit in 2007onderzocht. Over de verlening van horecavergunningen door 
stadsdeel Centrum is de rekenkamer minder positief. Horecaondernemers moeten nog 
steeds te lang wachten op hun vergunningen. Het stadsdeel geeft verder veel meer geld uit 
aan de verlening van de horecavergunningen dan 2 jaar geleden. Nog maar 46% van de 
kosten van de horecavergunningen werden in 2008 gedekt door de tarieven die de 
ondernemers daarvoor moeten betalen. In 2006 was dit nog 73%. Dit blijkt uit het rapport 
Vervolgonderzoek Horecavergunningen  dat de Rekenkamer Amsterdam-Centrum vandaag 
publiceert. 
 
Achtergrond 
Twee jaar geleden, in maart 2007 publiceerde de Rekenkamer Amsterdam-Centrum het rapport 
Horecavergunningen: verlening en handhaving. Daarin concludeerde de rekenkamer dat stadsdeel 
Centrum de regels voor de vergunningverlening goed naleefde, maar de afhandeling van de 
aanvragen te lang duurde en de kostendekkendheid terugliep. In de Leidsbuurt werkte het stadsdeel 
samen met andere instanties aan integrale handhaving, maar daarbuiten coördineerde het stadsdeel 
de samenwerking tussen de handhavende instanties nog onvoldoende. In het rapport deed de 
rekenkamer 7 aanbevelingen aan het dagelijks bestuur om het horecabeleid en de verlening en 
handhaving van horecavergunningen te verbeteren. Vandaag publiceert de rekenkamer in een 
vervolgonderzoek op welke wijze stadsdeel Centrum deze 7 aanbevelingen uitvoerde.  
 
Uitvoering aanbevelingen 
Van de 7 aanbevelingen die de rekenkamer deed, voerde het stadsdeel er 5 geheel of gedeeltelijk uit. 
Het stadsdeel slaagde er niet in om de aanvragen voor een vergunning tijdig af te handelen: bij 
nieuwe vergunningen wordt circa 40% tijdig afgehandeld en bij verlengingen van bestaande 
vergunningen slechts 5%. Daarnaast zijn sinds 2006 de kosten voor het verlenen van de 
vergunningen veel sterker toegenomen (+91%) dan de tarieven (+21%), waardoor het stadsdeel 
hierop meer moet bijleggen (+€ 571.000). 
 


